

ecosys™

ecosys™



REAL SAVINGS. EVERYDAY 节电宝

A HALLMARK OF QUALITY

SOMETHING THAT REALLY WORKS

how it WORKS?

- Stabilise power spikes
- Reduce ripples (Noise) in electrical current
- Convert captured electrical current into normal usable current which translates into more savings for you

节电原理

- 稳压稳定电压
- 加装抗凸波
- 转换回流电流成可用电量一达到省电效果



Model : H-100
 Voltage : AC100 - 250V 50~60Hz
 Savings : up to 30%
 Protection : Fuse/Surge Protector

www.sg-innovate.com

Installation Procedures:

1. Plug the unit onto a free electrical outlet socket best to be near to the main incoming distribution / fuse box. Multiple units is advised if there are more electrical appliances.
2. For multi-storey building, it is advisable to install the units at the level with the most electrical appliances or at the top most level. The units should be plugged into an approved socket.
3. DO NOT SWITCH OFF or REMOVE the unit frequently for maximum performance and enhancement.
4. The longer you use, the more you will save.

Benefits:

1. Stabilizing incoming power supply to prevent power fluctuation to prolong the life of appliances and enhance power saving.
2. Built-in electrical filter to remove NOISE in the Electrical System to protect the appliances.
3. Built-in electrical controller to improve the efficiency and minimize loss of electrical energy.
4. POWER SAVE is designed to work 24 hours All Year Round.
5. Suitable for appliances such as: Air-Conditioners, Washing Machines, Refrigerators, Electric Fans, Television, Water Pumps, Lightings, Home Entertainment Sound Systems Computers including Laptops and Tablets, and etc. (All types of Inductance Load).
6. Suitable for Homes, Shops, Offices, Restaurants and Small-sized Factories.
7. Operation Voltage: AC 100 - 250V / 50 - 60Hz.

使用及安装方法 :

1. 将本产品插在空置的插座上或者延长的电源插板上即可，一般来说，插在用电量较大的线路上或功率大的电器设备附近效果更佳。如果家里电器多或分支多的可以考虑使用多套本产品。
2. 如果房屋类似于乡镇自建房（一表多层），使用时将本产品插在用电设备较为集中的楼层或楼顶，并使用合格电源插。
3. 插在上面后最好不要再经常取下或断电，已发挥产品最佳功效。
4. 用时间越久，效果越全面。

有助于:

1. 稳压稳定电压，预防电压不稳定，让用电稳定平衡达到省电效果，进而延长电器品使用寿命。
2. 产品加装抗凸波，保护电器用品。
3. 电子控制电容，平衡电流，全方位提高电器产品之使用功率，避免无效电的浪费。
4. 省电器可以24小时365天，全天候使用。
5. 使用冷气、洗衣机、冰箱、电风扇、电视、抽水机、音响、日光灯等产品。
6. 一般家庭、公司行号、商店、小型工厂、皆在使用范围。
7. 适用于交流电压 100 - 250V / 50Hz - 60Hz

SINGAPORE BRAND OF TRUST

- Singapore Brand . Brand of Trust
- Conformed to International Standards
- 100% Designed & Developed in Singapore
- Eco-friendly



SG Innovate Group Pte Ltd
www.sg-innovate.com

www.sg-innovate.com

GREEN . SUSTAINABLE . FUTURE
Designed & Developed in Singapore